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Protokoll för Södra Sillskatans väg- och stugförening 
Årsmöte 2021-06-20 
 
§1 Föreningens ordförande, Thomas Granlund, hälsade alla välkomna, konstaterade att 

årsmötet var behörigt utlyst samt förklarade årsmötet för öppnat. 
 
§2 Erika Markusson valdes till mötesordförande. 
 
§3 Maria Ögren valdes till mötessekreterare. 
 
§4 Ewa Eriksson och Anna Lundmark valdes till justeringspersoner tillika rösträknare. 
 
§5 Thomas Granlund föredrog Verksamhetsberättelsen för år 2020 och föreningens
 kassör Ylva Öhlund föredrog den ekonomiska redovisningen.    
    Kostnaderna för vägunderhåll har ökat avsevärt jämfört med den för 2020 

budgeterade kostnaden. 
                Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens Verksamhetsberättelse för 2020.  
 
§6  Erik Burstrand föredrog revisionsberättelse för verksamhetsåret 2020 och föreslog 
 att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den period revisionen avser. 
 
§7 Årets resultat fastställdes till ett underskott på 24 985,53 kr. 
 
§8 Årsmötet gav styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§9 Årsmötet informerades om att Trafikverket har inkommit med en anmodan om en 

s.k. ”Frivillig överenskommelse” från alla mark- och fastighetsägarna längs vår väg 
vad gäller en förbindelse att ta ansvar för vägens skick och underhåll, detta som ett 
krav för att erhålla fortsatt statligt stöd för vägunderhåll. Blanketter för underskrift 
delades ut och ska lämnas in, påskrivna, i avsedd låda i ”Biblioteket”. 

 
§10 Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utreda och komma med ett 

förslag gällande att göra en lantmäteriförrättning i syfte att upprätta och bilda en 
samfällighet. 

 
§11 Årsmötet beslutade att fastställa styrelsearvodena till följande: 999 kr vardera till 

ordförande, kassör och sekreterare samt fri vägavgift till samtliga ordinarie 
styrelsemedlemmar. 

 
§12 Föreningens kassör redovisade styrelsens budgetförslag för 2022. 
 Årsmötet godkände den föreslagna budgeten för 2022. 
 
§13 Årsmötet beslutade att fastställa medlemsavgiften för 2022 till 1700 kr, vilket är en
 höjning med 200 kr. Åretruntboende debiteras dubbel avgift. 
 
§14 Årsmötet valde Stig Nilsson till föreningens ordförande för en period om 1 år. 
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§15 Årsmötet valde Thomas Granlund, Ylva Öhlund-Brännholm till ordinarie ledamöter 
för en period på 2 år. (Stig Widmark och Lars Axén kvarstår ytterligare 1 år)  

 
§16 Årsmötet valde Susanne Forsberg och Anna Jansén till suppleanter i styrelsen för en 
 period på 1 år. 
 
§17 Årsmötet valde Erika Markusson och Erik Burstrand till ordinarie revisorer samt 
 Mikael Marklund som suppleant, samtliga valda på 1 år. 
 
§18 Årsmötet valde Stig Boman, Olof Höglund och Åke Ögren till valberedning, samtliga 
 valda på 1 år. 
 
§19 Övriga frågor: 

 De tillfälliga högarna av grus och jord som ligger på friområde kommer att forslas 
bort inom en snar framtid. 

 På frågan om garanti på utfört vägunderhåll informerade Thomas Granlund att 
någon sådan finns ej i avtalet. 

 Flera hade noterat att stigen mellan Södra och Norra Sillskatan är på god väg att 
bli en bilväg. Årsmötet var enigt om att inte möjliggöra biltrafik, olika förslag 
diskuterades för att förhindra biltrafik. Den aktuella stigen har leriga lågpunkter 
och det är svårt att cykla eller ta sig fram torrskodd.  
Årsmötet beslutade att under arbetsdagen dika ut där det är som värst. 

 Carina Johansson, från valberedningen för Harrbäcksandsvägens 
samfällighetsförening, informerade om att det ska väljas en ny ordförande och 
uppmanade villiga att höra av sig. 

 
§20 Årsmötet beslutade att årsmötesprotokollet, efter att det justerats, ska finnas 
 tillgängligt på hemsidan.  
 
§21 Aktuella frågor och information: 

 Arbetsdagen med tillhörande ”coronasäker” stugfest fastställdes till lördag  
      31 juli.  

 I samband med arbetsdagen behöver en ny anslagstavla tillverkas. 

 Erika Markusson leder ”sommarjympa” för alla över 16 år. Tider meddelas 
 kontinuerligt på hemsidan och i facebookgruppen Harrbäcksand & Sö Sillskatan. 

 Även denna sommar finns motionslådan utplacerad, dragning av vinnare sker vid 
 två tillfällen. 

 Webb-ansvarige Maria Ögren informerade om den flitigt besökta hemsidan. 
  

§22 Thomas tackade Sören Kristiansson för gott samarbete gällande vägunderhållet. 
 
§23  Mötesordförande tackade för god uppslutning och förklarade årsmötet för avslutat. 
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………………………………………………………….. 
Maria Ögren, mötessekreterare 
 
 
 
 
 
…………………………………………………………….. …………………………………………………………… 
Ewa Eriksson, justerare   Anna Lundmark, justerare 
 
 


